
ملیپـوش اسـکی روی چمـن: تـا بـه
طلای جهانی نرسم عقب نمیکشم
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به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛مهدی جعفری با اشاره به
اینکه از چهار سالگی اسکی را آغاز کرده، اظهار کرد: از آنجایی که
پدر و برادرم عضو تیم ملی اسکی بودند من هم تشویق شدم تا به تیم
ملی بروم بنابراین در ۹ سالگی در اسکی آلپاین به عضویت تیم
نونهالان درآمدم. پس از آن به تیم جوانان آمدم و اسکی روی چمن را

شروع کردم.

وی افزود: من از کودکی ابتدا اسکی روی برف را شروع کردم و به مدت
دو سال اسکی آلپاین کار میکردم اما پس از آن به اسکی چمن علاقمند
شدم. هیجان اسکی چمن بیشتر بود و دقیقا همان رشتهای بود که آن را

دوست داشتم برای همین ترجیح دادم در این رشته فعالیت کنم.

عضو تیم ملی اسکی روی چمن عنوان کرد: پس از آن در لیگ جوانان
قهرمان شدم و ۲ سال بعد در رده بزرگسالان حضور یافتم و در این رده
هم در لیگ کشوری به مقام دوم دست یافتم و توانستم به مسابقات
جوانان جهان (سال ۲۰۲۲ به میزبانی چک) بروم اما در اولین روز
تمرین در چک پاهایم دچار کشیدگی شد و در آن پلاتین گذاشتم و به
دلیل مصدومیت نتوانستم، ادامه دهم. پس از دوسال دوری به دلیل
مصـدومیت سـرانجام توانسـتم تمرینـاتم را از سـر بگیـرم و در رده

بزرگسالان به مسابقات قهرمانی جهان راه یابم.

وی ادامه داد: در واقع اولین مسابقات برون مرزی که شرکت کردم در
جهانی ایتالیا بود و شرایط خیلی سختی برای تمرینات داشتم زیرا
پیست دیزین اصلا شبیه پیست ایتالیا نبود و در هر صورت این پیست را
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بسته بودند و ما مجبور بودیم در اردبیل تمرین کنیم و شرایط آن
پیست هم ما را اذیت میکرد.

ملیپوش اسکی عنوان کرد: در این مسابقات رقبای بسیار قوی داشتم و
از اینکـه بیـن ۵۰ نفـر توانسـته بـودم در رده بزرگسـالان در رده
دوازدهم قرار بگیرم، حس خوبی داشتم. این رقابتها در چهار روز
برگزار شد که در دو روز در رده جوانان به مقام پنجم و هشتم و در
رده بزرگسالان در رده دوازدهم جهان دست یافتم و در روز چهارهم هم

اوت کردم.

وی اضافه کرد: هنوز هم دوست دارم در رشته اسکی روی چمن ادامه دهم
و تا به سکوی قهرمانی نرسم و طلا نگیرم هرگز عقب نمیکشم. مطمئن
هستم که در این سه چهار سال اگر شرایط پیست خوب باشد، میتوانم به
مدال برسم. مسابقات بعدی که باید در آن شرکت کنم جام جهانی اسکی

چمن در شهریور امسال به میزبانی ایران است.

نظریــان: اســکی و ورزشهــای
زمسـتانی ایـران سـال مـوفقی را
پشـت سـر گذاشـت/ جوانـان مـا

تاریخساز شدند
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رئیس فدراسیون اسکی و ورزشهای زمستانی گفت: با تلاش و پشتکاری که
در جوانان ورزشکار اسکی و ورزشهای زمستانی میبینیم به آینده
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امیدوار هستیم.

مدال برنز اسکیباز جوان ایران
در قهرمانی آسیا
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به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛ رقابتهای اسکی آلپاین
قهرمانی جوانان آسیا از ۱۹ اسفند در رشته مارپیچ بزرگ به میزبانی

کشور چین آغاز شد و امروز در رشته مارپیچ کوچک به پایان رسید.

در جریان رقابتهای امروز در بخش مارپیچ کوچک علی بلوکات موفق شد
پس از ورزشکار قزاقستان و قرقیزستانی در جایگاه سوم قرار بگیرد و
مدال برنز را از آن خود کند. امیرحسین ذاکری در این بخش موفق به

رسیدن به خط پایان نشد.

در بخش دختران، آتنا کیاشمشکی در جایگاه پنجم و در بخش جوانان
یک، سارینا احمدپور در جایگاه هفتم قرار گرفت.

با این حساب تیم ایران با کسب دو مدال برنز (برنز آتنا کیاشمشکی
در مارپیچ بزرگ و برنز علی بلوکات در مارپیچ کوچک) به کار خود در

این مسابقات پایان داد.

کره جنوبی، چین، ایران، ازبکستان، قرقیزستان، هنک کنگ، لبنان،
مغولستان، تایوان، تایلند، نپال، پاکستان و قزاقستان، ۱۳ کشور
شرکت کننده در بیست و دومین دوره بازی های قهرمانی آلپاین جوانان
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آسیا بودند.

مسابقـات اسـکی آلپـاین قهرمـانی
جوانان آسیا/ بلوکات سوم شد
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علی بلوکات موفق شد در رقابتهای مارپیچ کوچک آلپاین قهرمانی
جوانان آسیا در جایگاه سوم قرار بگیرد.

برگـزاری اولیـن کارگـاه آمـوزشی
اسـکی و رسـانه تخصصـی عکـس در

آکادمی ملی المپیک
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اولین کارگاه آموزشی اسکی و رسانه تخصصی عکس در محل آکادمی ملی
المپیک برگزار شد

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، در راستای تقویت فعالیتهای
رسانه ای در اسکی و ورزشهای زمستانی و به همت کمیته تخصصی اسکی و
ورزشهای زمستانی انجمن، اولین کارگاه آموزش اسکی و رسانه در
تاریخ ۱۰ اسفندماه در محل آکادمی ملی المپیک سالن شماره ۲ استاد

فارسی برگزار شد.

محمد امین جمالی، عکاس باتجربه ورزشهای زمستانی کشور که سابقه
حضور در  المپیکهای زمستانی را در کارنامه خود دارد به عنوان
مدرس در این کارگاه مباحثی درباره عکس و عکاسی در ورزش اسکی و

رسانه ارائه داد.

همچنین در این دوره آموزشی یک روزه شرایط عکاسی خبری اسکی در



رشته های مختلف توسط پیام نظر مسئول کمیته تخصصی اسکی و ورزشهای
زمستانی انجمن برای شرکت کنندگان ارائه شد.

در انتهای این دوره منوچهر زندی (عضو افتخاری هیات رئیسه انجمن
جهانی) در خصوص اهمیت برگزاری کارگاههای آموزشی و توجه به مقوله
آموزش به عنوان یکی از مهم ترین برنامه های انجمن ورزشی نویسان
مطالبی را بیان کرد .در این دوره عکاسان خبری و فعالان اسکی در

رشته های آلپاین و اسنوبرد حضور داشتند.

ــودجه وزارت ورزش ــان ؛ ب نظری
کفـاف هزینههـا را نمیدهد/اسـکی

ورزش پولدارها نیست
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به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛ عباس نظریان در رابطه با
برنامه و مسابقات پیش رو برای این رشته اظهار کرد: متأسفانه
امسال شاهد بارش دیر هنگام برف بودیم. ما برای مسابقاتی که پیش
از فصل بارش برف در ایران بود، چند اردو را برای ملیپوشان در نظر
گرفتیم و ملیپوشان المپیکی را به کشورهای اتریش و قزاقستان اعزام

کردیم.

او ادامه داد: خدا را شکر اکنون در حال برگزاری مسابقات قهرمانی
کشور هستیم و در بخشهای اسنوبرد و آلپاین مسابقات خود را برگزار
کردهایم و تا پیش از آغاز ماه مبارک رمضان فرصت داریم تا مسابقات
خود را به اتمام برسانیم. مسابقات قهرمانی آلپاین جوانان آسیا را
در پیش داریم و بازیکنانی که در المپیک بودند به این مسابقات

اعزام خواهند شد.

در المپیک جوانان عملکرد خوبی داشتیم

رییس فدراسیون اسکی و ورزشهای زمستانی در خصوص ارزیابی خود از
مسابقات المپیک جوانان بیان کرد: با توجه به ارزیابی که اعضای
کمیته فنی فدراسیون انجام دادند، نتیجه قابل قبولی را کسب کردیم.
برای مسابقات المپیک باید ۴ سال زحمت کشید و با توجه به اینکه در
ایران بارش برف آنچنانی نداریم، از نتایج به دست آمده احساس
رضایت میکنم. در یکسال گذشته بارش بسیار کم برف را در ایران شاهد
بودیم و با توجه به هزینههای اعزام واقعاً توانایی برگزاری
اردوهای طویل مدت را نخواهیم داشت و با توجه به امکاناتی که

داریم، از کسب نتایج به دست آمده رضایت داریم.

او ادامه داد: اگر همانند «دبی مال» در ایران هم فضایی را داشتیم
کـه ورزشکـاران ایـران میتوانسـتند از آن اسـتفاده کننـد، بسـیار
میتوانست به ما کمک کند و ملیپوشان در ۱۲ ماه سال مکان مناسبی
برای تمرین داشتند. در شرایط کنونی ما نمیتوانیم انتظار خاصی



داشته باشیم و همین که در المپیک حضور یافتیم بسیار خوب بود.
نظریان در رابطه با این موضوع که گفته میشد با رشته اسکی ورزش
افراد ثروتمند است، تصریح کرد: به نظرم این تصویر اشتباهی است که
در اذهان جامعه به وجود آمده است. عدم تولید داخلی تجهیزات اسکی
باعث شده تا تهیه وسیلههای مورد نظر برای علاقه مندان به اسکی سخت
باشد و این مشکل کشورمان نیست بلکه در خاورمیانه شرکتی وجود
ندارد که تجهیزات اسکی را تولید کند. من با شرکتهای دانش بنیان
برای تولید تجهیزات اسکی صحبت کردهام اما آنها میگویند به دلیل

عدم استقبال مخاطب صرفه اقتصادی ندارد.

ورزش اسکی به هیچ وجه گران نیست و تجهیزات این ورزش باعث شده تا
همه فکر کنند که این ورزش گران قیمت است. اگر از لحاظ بارش برف
کشور ایران تأمین بود و تمامی پیستهای ما فعال بودند، قطعاً
مراجعه کنندگان زیادی از ورزش مهیج اسکی استقبال میکردند اینگونه
نبود تا اقشار خاص فقط از آن بهره ببرند. ما کلاسهای آموزشی،
جشنواره و… و. در طول سال برگزار میکنیم که با استقبال خوبی

مواجه شد.

من در ۳ سال گذشته تمام تلاشم را کردهام که این ذهنیت را از مردم
دور کنم که رشته اسکی برای افراد ثروتمند است و اکنون به نظرم
شرایطی پیش آمده که در پیستهای فعال کشور شاهد حضور خوب مراجعه

کنندگان هستیم.

او در خصوص حضور حامیان مالی در رشته اسکی گفت: ما تا سال گذشته
فقط فدراسیون اسکی بودیم اما اکنون به فدراسیون اسکی و ورزشهای

زمستانی تبدیل شدهایم.

نگاه وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک به اسکی مدالآوری است

رئیـس فدراسـیون اسـکی و ورزشهـای زمسـتانی ادامـه داد: ۱۰ رشتـه
ورزشهای زمستانی زیر مجموعه فدراسیون اسکی شدهاند و علاوه بر
رشتههای زمستانی، دو رشته تابستانی رولر اسکی و اسکی چمن هم به
فدراسیون ما اضافه شدهاند. ما فقط توجهمان به فصل زمستان نیست و
شرایط به گونهای شده که در سایر فصول هم مسابقات فدراسیون اسکی
برگزار میشود. به همین جهت ارقامی که از سوی دولت به ما تعلق
گرفته است در حدی نیست که بتواند جوابگوی فدراسیون اسکی باشد.

عباس نظریان در پایان گفت: اعزام تیمهای مختلف حداقل برای هر
اعزام ما حدود یک میلیارد و پانصد میلیون تومان هزینه میکنیم و



این ارقام به نحوی بالاست که واقعاً کار را برای ما سخت کرده است.
شرایط اسکی به نحوی است که ما نمیتوانیم مدالآوری کنیم و وقتی
نگـاه وزارت ورزش و جوانـان و کمیتـه ملـی المپیـک بـه مـا نگـاه
مدالآوری است با این بودجهای که ما در اختیار داریم دستیابی به
مدال خیلی بعید است و ما هم در حد توان خود در مسابقات حاضر
میشویم. حامیان مالی هم از ما توقع دارند تا به طریقی بتوانیم
برای آنها تبلیغ کنیم اما ما حتی ۷ سانتی متر هم فضای مناسب برای
این کار نداریم و بنابراین حضور حامی مالی هم در این رشته خیلی

کم است

میزبـانی پیسـت توچـال در جـام
جهانی پارا اسکی
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مدیر مجموعه ورزشی بینالمللی توچال گفت: پیست بینالمللی توچال ٢٧
بهمن میزبان جام جهانی پارااسکی با حضور نمایندگان ۵۰ کشور است.
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امیدواری ملیپوشان اسکی به کسب
نتـایج خـوب در المپیـک زمسـتانی

جوانان
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کاروان اسکی ایران با ۵ اسکی باز (۲ سهمیه آلپاین و ۳ سهمیه
صحرانوردی) برای شرکت در المپیک زمستانی جوانان راهی کره جنوبی

شده است.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، سارینا احمدپور و علی
بلوکات در رشته آلپاین و امیرمحمد ابوالحسنزاده، پرستو آبسالان و
ملیکا میرزایی (برای اولین بار ۲ نماینده بانو در این رشته) در
رشته اسکی صحرانوردی نمایندگان کشورمان در این دوره از بازیها

هستند.

علی بلوکات در این خصوص گفت: با اشاره به سوابق خودش گفت: من ۱۷
سال دارم و ۸ سال است که به طور حرفهای اسکی میکنم. چهار سال قبل
عضو تیم اسکی نونهالان در مسابقات قهرمانی آسیا بودم و توانستم در

رده چهارم قرار بگیرم.

وی ادامه داد: برای حضور در المپیک زمستانی تا جایی که فرصت بود
و امکانش وجود داشت، تمرین کردم. از چند روز قبل هم به کره جنوبی
آمدهایم تا بتوانیم در اینجا تمرینات خوبی روی برف داشته باشیم و
آمده حضور در این رویداد بزرگ شویم. شخصاً امیدوارم که بتوانیم

در این دوره نتایج بهتری نسبت به دوره قبلی بگیریم

همچنین سارینا احمدپور اسکیباز ۱۶ ساله کشورمان با بیان اینکه ۱۰
سال قبل اسکی را آغاز کرده و ۶ سال است که به طور حرفهای در این
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رشتـه حضـور دارد، عنـوان کـرد: مـن تـا الان بـه مسـابقه رسـمی و
بینالمللی نرفتهام و قرار است اولین رویداد رسمی خود را تجربه
کنم. تمرینات خوبی در مدت زمان حضور یک ماهه در اتریش و ایتالیا
داشتم و در مسابقات فیز ایتالیا هم شرکت کردم. حالا در کره جنوبی

تمرینات خوب داشتهایم و امیدوارم بهترین نتیجه را بگیریم.

بازدید سر زده نظریان از پیست
بین المللی دیزین
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عباس نظریان در پی بازدید سرزده از پیست بین المللی دیزین در
جریان آخرین شرایط آماده سازی این پیست قرار گرفت.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، در راستای پیگیری امور
مرتبط به اسکی و با توجه به نزدیک شدن به آغاز فصل اسکی و بارش
برف در پیستهای اسکی کشور عباس نظریان (رئیس فدراسیون اسکی و
ورزشهای زمستانی) در یک بازدید سرزده از مجموعه بین المللی پیست
دیزین بازدید کرد و در جریان آخرین وضعیت آماده سازی این پیست پس

از واگذاری به شرکت تعاونی ولایت رود قرار گرفت.

https://www.ipna.ir/?p=920968
https://www.ipna.ir/?p=920968


تیم فعال و دلسوز مستقر در محل پیست در حال حاضر در حال آماده
سازی تله کابینها و سایر تجهیزات مرتبط با بازگشایی مجدد و اخذ
مجوز استاندارد از سازمان استاندارد هستند و امید می رود پس از
اخذ مجوز بازگشایی از سازمان استاندارد، کارشناسان فدراسیون نیز
با حضور در محل از وضعیت محیطی ایمنی پیستها بازدید کرده و شرایط
برای بازگشایی مجدد این پیست باظرفیت و جذاب برای علاقه مندان

فراهم شود.



در نشستی که در دفتر شرکت تعاونی ولایت رود برگزار شد روسا و
اعضای شرکت تعاونی ولایت رود و متولیان راه اندازی و بازگشایی
مجدد پیست از جمله قربانعلی سولقانی، جعفری و مهندس حسام حضور
داشتند و گزارشهایی در خصوص فرایند آماده سازی بخشهای مختلف
ارائه شد و رئیس فدراسیون از شرایط آماده سازی پیست بازدید
میدانی به عمل آورد. همچنین نقطه نظراتی مرتبط با پیگیری بخش
اداری و حمایتهای مرتبط از طرف فدراسیون  با اعضای مجموعه تعاونی

ولایت رود ارائه شد.

 


